
Hej 
Er det muligt at få nedenstående fremlagt i sundhedsudvalget Mvh Uffe  
 
Thyra Frank har i et nyligt samråd, udtrykt at det ikke kun handler om penge, når 
ældreplejesektoren lige nu halter efter 
 
Det har hun helt ret i 
 
Ja, Thyra Frank repræsenterer jo bare, den forfejlede politik skiftende regeringer, igennem årtier 
har udsat hele vores sundhedssystem og ældrepleje for. 
 
Jeg selv har i mine unge dage igennem en årrække arbejdet som operationssygeplejerske. 
Efter 10 år i tjenesten, kom flugten, væk fra kaos og utilfredshed, ind i en anden og bedre verden 
uden for 
 
Min erfaring  er, at regeringer og dets politikere, fra tiden, med Bertel Som sundhedsminister  og 
frem til nu, har betragtet dette område, som en utømmelig sparebøsse, hvorfra man bare kunne 
hente penge. 
 
Bøssen er tom, der mangler både penge og faglært personale, dem der er tilbage lider. 
 
Mange har som jeg, forladt sundhedssektoren og fundet nye veje igennem livet 
 
Det har ikke været svært, urimelige 3 skifte vagter, dårlige arbejdsmiljøer, lave lønninger og 
elendig ledelse har gjort at mange er flygtet  
 
Det bliver meget svært, ja nærmest umuligt at trække os tilbage i manegen.  
 
Hvad skulle tiltrække eks sygeplejerskerne, der nu er andre steder i livet, sikkert uden natte og 
weekendvagter Arbejdsmiljøet ? Lønnen? Vagterne? Stressen? 
Utilfredsheden?  
Nej vel. 
 
 
Systemet har været igennem så mange rationaliseringsprocesser. At det hele sejler. 
 
Vi kan nok ikke, sådan lige trylle de manglende varme hænder, frem fra gemmerne.  
Dette kan kun betyde, at arbejdet frem mod et ordentligt sundhedssystem bliver et længere træk.  
Og ja, det bliver dyrt at fylde bøssen op igen 
 
Alternative personaleløsninger skal iværksættes 
Eks uddelegering at de mange opgaver, der ikke kræver faguddannelse, her er der forsat 
muligheder 
 
Med venlig hilsen 
Uffe Lundsgaard Thomsen 
Duebjergvej 4 
3790 Hasle e 
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